
 

 

Protokół ze spotkania Zarządu Polskiego Związku Rugby 

w dniu 17 listopada 2024 roku, w formie elektronicznej (zoom) 

W spotkaniu Zarządu Polskiego Związku Rugby udział wzięli: 

Prezes PZR: Jarosław Prasał 

Członkowie Zarządu PZR: Rafał Budka, Tomasz Penkal, Aleksandra Dutkiewicz, Mateusz 

Dąbrowski, Maciej Olszewski, Daniel Gajda, Jacek Zalejarz, Andrzej Kuć, Arkadiusz Mąkina, 

Adam Pogorzelski,  

Nieobecni członkowie Zarządu PZR: Bartosz Chudzik 

Zaproszeni goście: Arkadiusz Klusek (Komisja Rewizyjna), Krzysztof Czajka (Sekretarz 

Generalny),  

1. Prezes otwiera spotkanie zarządu o godzinie 19:00 

2. Powitanie nowych członków zarządu. 

3. Nowi członkowie zarządu przedstawili się i wskazali obszary którymi chcieliby zająć się 

w ramach pełnienia swojej funkcji. 

a. Aleksandra Dutkiewicz – wsparcie dla kadry rugby 7 głównie kobiet 

b. Tomasz Penkal – wsparcie dla lig niższych 

c. Jacek Zalejarz – jakość rozgrywek ekstraligi, regulaminy  

d. Rafał Budka – wsparcie strategii i rozwoju 

e. Adam Pogorzelski – sprawy sportowe  

f. Daniel Gajda –  1-2 liga, wsparcie przy organizacji turniejów 

g. Maciej Olszewski -  komunikacja zewnętrzna  



 

 

h. Andrzej Kuć – wsparcie rugby 7 głównie kobiet  

i. Mateusz Dąbrowski – sprawy IT, Praca z Asana, wsparcie organizacji turniejów, 

szkolenia oraz wsparcie akademii młodzieżowych 

j. Arkadiusz Mąkina – analiza finansowa 

k. Arkadiusz Klusek – kontrola działań jako Komisja Rewizyjna  

l. Jarosław Prasał – kwestie organizacyjne i zarządcze 

4. Prezes uzupełnił wyjaśnienia dotyczące kontroli oraz ryzyka związanych ze zwrotem. 

Głównie wyjaśnienia dotyczyły komponentu związanego z częścią sportową której 

wartość wynosi około 2,7mln (głównie wynagrodzenia za prowadzenie zajęć). 

5. Adam Pogorzelski wniósł o uwzględnienie w dzisiejszym spotkaniu tematu kandydatur 

i wyborów na Vice Prezesów. Prezes potwierdził, że po przedstawieniu aktualnej 

sytuacji PZR ten temat jest uwzględniony w planie spotkani., Prezes wyjaśnił 

jednocześnie, że z uwagi na krótki czas po wyborach agenda nie została przesłane 

przed spotkaniem.  

6. Prezes poprosił każdego Członka Zarządu o zaproponowanie zakresu działalności 

związku nad którym chce przejąć bezpośredni nadzór. Przesłanie do następnego 

spotkania zarządu. 

7. W związku z wieloma głosami, o braku przekazania informacji i dokumentów ze strony 

biura, Prezes poprosił Członków Zarządu aby kierowali szczegółowe pytania drogą 

mailową, tak aby można było je przekazać do osoby odpowiedzialnej za dany obszar. 

Jednocześnie w przypadku braku odpowiedzi z biura w ciągu 7 dni o ponowne 

podniesienie tematu. Jednocześnie zobowiązał Sekretarza Generalnego o przesłanie 

schematu organizacyjnego biura do wszystkich Członków Zarządu.  

8. Przedstawiono tematy spotkania z Ministrem Borysem i Ministrem Nitrasem.  

a. Konieczności przygotowania czteroletnich planów sportowych i budżetowych - 

bez tego nie będzie przyznanych dotacji – Prezes poinformował, że w połowie 



 

 

października wydał polecenie Dyrektorowi Sportowemu przygotowanie takich 

planów łącznie z częścią finansową do czego wsparciem są pracownicy biura 

odpowiedzialni za realizację poszczególnych budżetów reprezentacji. Termin 

wykonania tego zadania został ustalony do 30.11. Podczas rozmowy w 14.11 

DS poinformował, iż jest w trakcie przygotowania materiałów – do przejęcia 

prze przyszłego V-ce Prezesa do spraw sportowych. 

9. Prezes poinformował, iż dzisiaj na maila zostały wysłany projekt opinii biegłego który 

przesłał ją w dniu 15.11.2024r.  

10. Prezes zaproponował aby powołać komisje konkursową na wybór firmy do obsługi 

księgowej związku lub powrót do systemu Głównej Księgowej zatrudnionej w Biurze 

PZR. Prosił o radę KR. Prezes poprosił również o zgłaszanie się do tej Komisji do dnia 

22.11.2024r. 

11. Prezes poinformował, iż z uwagi na rozwiązanie umowy z „ENEA” ze skutkiem na dzień 

31.12.2024 w dniu 31.10.2024 rozwiązano umowę z firmą „NICE ONE” ze skutkiem 

31.12.2024r. Jednocześnie poproszono o ofertę na ograniczony zakres obsługi 

prasowej realizowany przez Kajetana Cyganika. Ustalono również pełne 

zaangażowanie w projekt Challenger Kraków 2025 Kajetany w ramach budżetu tego 

turnieju. 

12. PZR oczekuje na przesłanie podpisanej umowy z WR na Organizację Challenger Kraków 

2025 która zapewni dotację na rok 2024 w wysokości 1 mln PLN wypłaconego jeszcze 

w tym roku  w celu uzupełnienia braków za turniej w 2024. 

13. Sytuacja z PKOl – złożone zostało przedsądowe wezwanie do zapłaty. Przekazana 

informacja telefonicznie przez SG PKOl iż pieniądze będą przelane do 30.11 br. 

Oczekujemy na oficjalne pismo z PKOl.  

14. Dotacja z WR około 250 000 PLN. opóźnienie we wpłacie, wszystkie dokumenty zostały 

złożone i potwierdzone przez WR. PZR czeka na wypłacenie środków. 



 

 

15. Prezes zapewnił że najprawdopodobniej w dniu jutrzejszym będzie złożony aneks na 

sport olimpijski na dodatkowe środki w kwocie około 378 000 zł. 

16. W dniu jutrzejszym konieczne jest wykonanie przelewu do Czeskiej Federacji w 

wysokości 120 000 pln za udział kadry u20 których obecnie posiadamy na kontach 

jedynie 10% . Prezes poprosił o dyskusję i próbę znalezienia rozwiązania.   

a. A. Klusek - zaproponował o możliwości pozyskania kredytu obrotowego w 

rachunku bankowym. 

b. A. Klusek - możliwości sprzedaży wierzytelności   

c. A. Pogorzelski – możliwość factoringu  

d. A. Mąkina – zabezpieczenie umową zapłatę za fakturę (co nie jest cesją)  

e. T. Penkal – Prośba o prolongatę – SG wyjaśnił że takie rozwiązanie nie wchodzi 

w rachubę. 

17. Konieczność powołania trzech V-ce Prezesów zgodnie z decyzją zarządu z dnia 

28.12.2023 Prezes poprosił o kandydatury. 

a. Rafał Budka – do spraw strategii i rozwoju 

b. Mateusz Dąbrowski – do spraw szkoleń  

c. Adam Pogorzelski – do spraw sportowych  

d. Andrzej Kuć – do spraw sportowych 

18. Adam Pogorzelski zaproponował głosowanie w sprawie odwołania Andrzeja Kucia z 

prezydium i powołanie na jego miejsce Arkadiusza Mąkiny. 

19. Prezes poprosił KR o przesłanie mailowe wszelki zapytań dotyczących 2024 i przypadku 

braku odpowiedzi ze strony biura w ciągu 7 dni o przesłanie ich do wiadomości 

prezydium aby odpowiedni członek prezydium podjął działania naprawcze. 

20. Maciej Olszewski wniósł o przygotowanie oferty na ubezpieczenie odpowiedzialności 

cywilnej zarządu. Prezes zobligował Sekretarza do przesłania uzyskanych informacji w 

tym zakresie oraz upoważnił Maciej Olszewskiego do zajęcia się tą kwestą. 



 

 

21. Aleksandra Dutkiewicz zadała pytanie Członkom Zarządu którzy wcześniej 

zrezygnowali dlaczego zdecydowali się wrócić do zarządu. 

a. Odpowiedział jako Pierwszy Arkadiusz Mąkina – z uwagi na złe połączenia 

odpowiedź nie była zrozumiała.  

b.  Adam Pogorzelski – w imieniu pozostałych członków Zarządu przedstawił 

stanowisko, że był to wyraz niewypowiedzianego sprzeciwu na dotychczasowe 

działania Prezesa i pozostałych członków Zarządu. 

Daniel Gajda odniósł się do zarzutu wobec braku działania członków Zarządu którzy nie złożyli 

rezygnacji i sprzeciwił się tej tezie. 

22. Prezes potwierdził, że głosowanie nad uchwałami przedstawionymi wcześniej oraz 

protokół ze spotkania zostanie przesłany niezwłocznie po zakończeniu spotkania. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Posiedzenie protokołował, 

Jarosław Prasał 

 

 

 


